

RCCO Ottawa presents The Great Bach Marathon 2

With pipe and key and voice, join us for the Great Bach Marathon 2 on Saturday, April 14 from 1:30 to 6:00 PM at Woodroffe United Church (207 Woodroffe Ave). Choristers, pianists and organists celebrate the music of J.S. Bach and support the RCCO Ottawa Centre's scholarships for young organists. For more information, visit rcco-ottawa.ca/events.html or contact Sondra Goldsmith Proctor (sondragoldsmithproctor@gmail.com). Come when you can; leave when you must!

Par claviers, tuyaux et voix, rejoignez nous pour le Grand Marathon de Bach 2 le samedi 14 avril de 13h30 à 18h à Woodroffe United Church (207 rue Woodroffe). Choristes, pianistes et organistes célèbrent la musique de J.S. Bach et collectent des fonds pour les bourses du Centre d'Ottawa de la CRCO. Pour plus de renseignements, contactez Sondra Goldsmith Proctor (sondragoldsmithproctor@gmail.com). Venez au plus tôt; partez au plus tard!